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Skrivelse från Henrietta Ludwig (C), Kristina Lutz 
(M) m.fl., André Nilsson (L) angående 
skolidrottshallar  

 

 
 

Förvaltningens förslag till beslut 
Skarpnäcks stadsdelsnämnd föreslås godkänna förvaltningens svar 
på skrivelsen. 
 

Sammanfattning 
Henrietta Ludwig (C), Kristina Lutz (M) m.fl., André Nilsson (L) 
har inkommit med en skrivelse till Skarpnäcks stadsdelsnämnd. 
 
I skrivelsen anges att frågan om ökat nyttjande av stadens 
skolidrottslokaler är en återkommande önskan från föreningslivet 
och något som tagits upp flertalet gånger i Stockholms 
idrottsnämnd. Skribenterna anser att stadsdelsnämnden måste vara 
med och trycka på för att de skolidrottshallar som finns inom 
stadsdelsområdet, som är stängda på kvällar och helger, blir 
bokningsbara via stadens bokningssystem. Skribenterna undrar hur 
Skarpnäcks förvaltning tänker trycka på i arbetet för att öppna upp 
den obokningsbara skolidrottssalen inom stadsdelsområdet.  
 
Förvaltningen ser positivt på att samutnyttja skolors idrottshallar för 
att ge föreningslivet bättre förutsättningar att bidra till att erbjuda en 
meningsfull fritid. Ansvaret för kommunal skola inom Stockholms 
stad ligger hos utbildningsförvaltningen och för idrottshallarna hos 
idrottsförvaltningen. Förvaltningen har således inte rådighet över de 
skolidrottshallar som finns inom stadsdelsområdet.  
Stadsdelsförvaltningen samverkar med utbildningsförvaltningen och 
även idrottsförvaltningen i olika sammanhang. Förvaltningen 
kommer i samband med samverkansmöten lyfta behov och 
frågeställningar ur stadsdelsområdets perspektiv.  
 

Handläggare
Malin Wadeborn-Loohufvud
Telefon: 08-50815044
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Bakgrund 
Henrietta Ludwig (C), Kristina Lutz (M) m.fl., André Nilsson (L) 
har inkommit med en skrivelse till Skarpnäcks stadsdelsnämnd 
2023-09-27 angående skolidrottshallar. 

Ärendet 
I skrivelsen anges att frågan om ökat nyttjande av stadens 
skolidrottslokaler är en återkommande önskan från föreningslivet 
och något som tagits upp flertalet gånger i Stockholms 
idrottsnämnd. I budget för 2022 delade idrottsnämnden och 
utbildningsnämnden uppdraget att arbeta för ett ökat nyttjande av 
idrottshallar och årligen i lokalförsörjningsplanen analysera och 
redovisa till kommunstyrelsen hur nyttjandegraden utvecklas. 
I skrivelsen står att nämnderna inte återkommit trots budgeterade 
pengar i budget 2022 för passeringslösningar (lås och larm) för att 
öka tillgången till skolidrottslokaler. En skrivelse har skickats till 
utbildningsnämnden med frågan om hur många skolor i Stockholms 
stad som har en egen idrottssal men som inte är bokningsbara via 
stadens bokningssystem. Det visade det sig finnas totalt 35 stycken.  
Insändarna anser att stadsdelsnämnden måste vara med och trycka 
på för att de skolidrottshallar som finns inom stadsdelsområdet, som 
är stängda på kvällar och helger, blir bokningsbara via stadens 
bokningssystem.  
Insändarna undrar hur Skarpnäcks förvaltning tänker trycka på i 
arbetet för att öppna upp den obokningsbara skolidrottssalen inom 
stadsdelsområdet.  

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom avdelningen förskola och fritid. Ärendet 
har behandlats i förvaltningsgruppen samt i pensionärsrådet den 9 
november.   
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Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen ser positivt på att samutnyttja skolors idrottshallar för 
att ge föreningslivet bättre förutsättningar att bidra till att erbjuda en 
meningsfull fritid. Ansvaret för kommunal skola inom Stockholms 
stad ligger hos utbildningsförvaltningen och idrottsförvaltningen 
ansvarar för idrottshallarna. Förvaltningen har således inte rådighet 
över de skolidrottshallar som finns inom stadsdelsområdet. 
Stadsdelsförvaltningen samverkar med utbildningsförvaltningen och 
även idrottsförvaltningen i olika sammanhang. Förvaltningen 
kommer i samband med samverkansmöten lyfta behov och 
frågeställningar ur stadsdelsområdets perspektiv.  
 
 
 
Karin Bülow  Johanna Hult 
Stadsdelsdirektör  Avdelningschef 
Skarpnäcks stadsdelsförvaltning  Skarpnäcks stadsdelsförvaltning 
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